
Protokół 14/VIII/2019
posiedzenia Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej

z dnia 25 listopada 2019 roku

Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Elż-
bieta Dados. W obradach Komisji uczestniczyło 7. radnych zapewniając tym samym wy-
magane kworum. 

Listy radnych obecnych na posiedzeniu stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do niniejsze-
go protokołu.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zaproszone - lista osób zaproszonych
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Wniosków formalnych dotyczących zmian w porządku posiedzenia Komisji nie zgło-
szono. 
 

Realizacja porządku posiedzenia:

1.  Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Miasta Lublin na 2020 rok  (druk nr
542-1).
Pani  Mirosława Puton,  dyrektor  Wydziału  Budżetu  i  Księgowości, na  prośbę  radnego
Marcina Bubicza wyjaśniła, że obecnie jest w trakcie realizacji dzienny dom pobytu DPS
„Kalina” w dzielnicy Kalinowszczyzna.  
Komisja zwraca się o umieszczenie w projekcie budżetu na 2020 rok następujących
zadań wnioskowanych przez radnych komisji:

Wnioski Przewodniczącej Komisji Elżbiety Dados:
1. Remont przyziemia, szatni w Szkole Podstawowej nr 40 obejmujący: likwidację bok-

sów, krat, wyburzenie ścianek, remont podłogi, położenie terakoty - przewidywany
koszt ww. zadania 200 tys. zł; źródło finansowania: dział 756, rozdział 75616 - podatek
od nieruchomości (przychody).
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

2. Zakupienie szafek dla uczniów (obecnie szkoła liczy 810 uczniów) Szkoły Podsta-
wowej nr 40 - przewidywany koszt ww. zadania 90 tys. zł; źródło finansowania: dział
921, rozdział 92109 - dotacja dla Ośrodka Międzykulturowych Inicjatyw Twórczych „Roz-
droża”.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

3. Postawienie barierek wzdłuż chodnika i przed wejściem do Szkoły Podstawowej nr
40 zapewniających bezpieczeństwo dzieciom idącym do i wychodzącym ze szkoły
przed podjeżdżającymi z różną prędkością samochodami rodziców - koszt ww. za-
dania 80 tys. zł; źródło finansowania: dział 600, rozdział 60017 - bieżące utrzymanie dróg
wewnętrznych, punkt1.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 6 głosów „za”, 0 „przeciw”, 1„wstrzymujący się”. 

4. Remont ul. Ignacego Kraszewskiego (Dzielnica Dziesiąta) oraz remont zdewastowa-
nych chodników przy tej ulicy - koszt ww. zadania 1.200.000 zł; źródło finansowania:
dział 700, rozdział 70005 - sprzedaż składników majątkowych.
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Wniosek przyjęto w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

5. Oznakowanie przejść dla pieszych na ul. Wygodnej i ul. Głuskiej w pobliżu Szkoły
Podstawowej nr 47 oraz Przedszkola nr 83 - koszt ww. zadania 80 tys. zł; źródło fi-
nansowania: dział  600,  rozdział  60017  -  bieżące  utrzymanie  dróg wewnętrznych.     
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

6. Budowa oświetlenia na ul. Zdrowej w Głusku - koszt ww. zadania 500 tys. zł; źródło
finansowania: dział 700, rozdział 70005 - sprzedaż składników majątkowych.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

7. Doposażenie przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ulic Głuskiej i Wygodnej w sy-
gnalizację świetlną w trybie „na żądanie” - koszt ww. zadania 200 tys. zł; źródło fi-
nansowania: dział 756, rozdział 75615 - podatek od nieruchomości.
Wniosek przyjęto w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”.

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały budżetowej na 2018 rok, wraz
z wyżej  wymienionymi  wnioskami  w  głosowaniu  -  6  głosów  „za”,  0 „przeciw”,
1 „wstrzymujący się”. 

2.  Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Lublin (druk nr
543-1).
W związku z brakiem pytań Komisja przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały.
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt wieloletniej prognozy finansowej miasta
Lublin, w głosowaniu - 7 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

3.  Sprawy wniesione.

 
Na tym posiedzenie zakończono. Przewodnicząca podziękowała wszystkim uczestni-

kom. Posiedzenie trwało od godz. 18.00 do godz. 18.15.

Protokołował Przewodnicząca Komisji

/-/ Włodzimierz Królikowski /-/ Elżbieta Dados
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